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绵阳市高中 2019 级第二次诊断性考试参考答案 

英  语 

第一部分  听力（共两节，满分 30 分） 

第一节（共 5 小题；每小题 1.5 分，满分 7.5 分） 

        1-5 ACABB   

第二节（共15小题；每小题1.5分，满分22.5分） 

6-10 ABBAC   11-15 ABCCC   16-20 BCABA 

 

第二部分 阅读理解（共两节, 满分40分） 

第一节（共 15 小题：每小题 2 分，满分 30 分） 

       21-25 BABDC  26-30 BDACB  31-35 BCDBA 

第二节（共 5 小题：每小题 2 分，满分 10 分） 

36-40  FCADG 

 

第三部分  英语知识运用（共两节，满分45分） 

第一节 完型填空（共20小题；每小题1.5分，满分30分） 

   41-45 DBACA  46-50 DBADC  51-55 BADAC  56-60 BBACD 

 

第二节（共 10 小题；每小题 1.5 分，满分 15 分） 

61.as/when   62. how   63. consists   64. specially   65. demonstrations   

66. first    67. weightless       68. watched   69. hosted     70. with 

 

第四部分  写作（共两节，满分 35 分） 

短文改错（共 10 小题；每小题 1 分，满分 10 分） 

This summer I had a nice vacation in the country. Every day, after the breakfast, I would go 

 out with my new friends there ^play the game of “cat and mouse” in the fields. Sometimes I 

                         to 

will help my grandma with some farm work. Every afternoon, my friend and I would go  

would                                                friends 

swimming in a very shallower river near the house. At night I would sit outside the house and 

                 shallow                                                 with 

my grandfather. They told me a lot of interesting stories. One thing I liked mostly was to look  

              He                                            most 

into the night sky. The stars was so bright. I have never seen such bright stars in the city. 

                       were         had 
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第一节 书面表达（满分 25 分） 

One possible version: 

Dear Mike,  

    I’m more than delighted to know that your school will have a “China Week” and 

you’ll introduce Chinese papercutting to your teachers and classmates. Here is what I 

know about this ancient art of China. 

    Papercutting is an extraordinary art, which uses scissors to cut paper into 

beautiful shapes. They can be anything from flowers, animals to historical figures. 

The main bright color of red can provide a merry atmosphere, so they are found in 

wedding ceremonies and festivals, posted on windows, doors, walls and even mirrors. 

This art has a long history, reflecting the wisdom of Chinese people. 

    Hope one day you can come to China and get to know more about Chinese 

culture. 

Yours,  

Li Hua  

 

一、各档次评分参考标准 

档 次 给分范围 语言及要点要求 

第五档 21～25 要点齐全，语言基本无误，行文连贯，表达清楚 

第四档 16～20 
包含绝大部分要点，语言有少量错误，行文基本连贯，

表达基本清楚 

第三档 11～15 包含多数要点，语言有一些错误，尚能表达 

第二档 6～10 只涉及少数要点，语言错误很多，影响表达 

第一档 0～5 只能写出与要求内容有关的一些单词 

二、扣分参考依据 

1、其表达未能达成正确句意的，不给分, 如：写出了主语或谓语等关键词，

但未能达成符合要点要求、意义正确的句子。 

2、句子结构完整、但关键点出现错误或漏掉部分关键词，扣半个要点分，

如：主谓一致错误，或关键词拼写错误（如主语，关键性名词等），或谓语动词

时态/语态错误等； 

3、凡使用铅笔答题、或答题中使用了涂改液或不干胶条，一律不给分； 

4、凡多次出现非关键性单词拼写错误或其它同类错误，原则上每4处扣1分； 

5、文章内容要点全面，但写出了一些多余内容（连接或过渡词句不在此列），

原则上不扣分； 

6、凡书写超出规定的答题区域，全卷不给分； 

7、书写潦草凌乱、但基本不影响阅卷的，酌情扣卷面分 1～2分。 


